

信息系统学报

(第 8 辑)

目 录

主编的话 VII

中国小型企业推行 ERP 系统失败案例初探 / 李裕龙	1
企业在信息化项目建设中的不利选择处境与败德行为研究 / 赵丽梅, 张庆普, 吴国秋	14
社交网站持续使用的实证研究——基于改进的期望确认模型 / 陈瑶, 邵培基	23
企业电子商务能力测量模型研究——基于动态能力的视角 / 刘璞, 蔡娜, 王云峰	35
考虑动态环境的信息技术增强企业竞争力的机理研究 / 仲伟俊, 王念新, 梅姝娥	48

领域综述

中国移动政务研究的现状及特征 / 王长林, 冯玉强, 方润生, 刘鲁宁	64
信息系统研究中的“匹配”理论综述 / 闵庆飞, 王建军, 谢波	77

专家通讯：学科建设专题

MIS 专业方向探讨 / 薛华成	89
MIS 三十年回眸及其新认识 / 侯炳辉	93
“中国信息系统学科课程体系 2011”(CIS2011)概览 / 索梅, 牛东来	100

学术动态 110

China Journal of Information Systems

CONTENTS

EDITORS' NOTES	VII
----------------------	-----

ARTICLES

Analyzing the Failures of ERP Implementation in Chinese Small Enterprises: A Case Study/ <i>LI Yulong</i>	12
Adverse Selection and Moral Hazard in Enterprise's IT Project/ <i>ZHAO Limei</i> , <i>ZHANG Qingpu</i> , <i>WU Guoqiu</i>	22
An Empirical Research of Social Network Sites Continuance: Based on A Modified Expectation-Confirmation Model/ <i>CHEN Yao</i> , <i>SHAO Peiji</i>	33
Research of E-business Capability Measurement Model: Based on Dynamic Capabilities View/ <i>LIU Pu</i> , <i>CAI Na</i> , <i>WANG Yunfeng</i>	47
The Mechanism of Information Technology Impacting on Firm Competitiveness Including Environmental Dynamics/ <i>ZHONG Weijun</i> , <i>WANG Nianxin</i> , <i>MEI Shue</i>	62

REVIEWS

Status and Characteristics of M-government Research in China/ <i>WANG Changlin</i> , <i>FENG Yuqiang</i> , <i>FANG Runsheng</i> , <i>LIU Luning</i>	75
The Overview of Fit Theories in IS Research/ <i>MIN Qingfei</i> , <i>WANG Jianjun</i> , <i>XIE Bo</i>	88

COMMUNICATIONS: IS CURRICULUM AND EDUCATION

Future Direction of the MIS Discipline/ <i>XUE Huacheng</i>	89
MIS: Reviewing the Past Thirty Years and Understanding the Current Situation/ <i>HOU Binghui</i>	93
Information System Curricula of China 2011 (CIS2011)/ <i>SUO Mei</i> , <i>NIU Donglai</i>	100

EVENTS	110
--------------	-----